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Jegyzőkönyv 

Készült: 2012. január 5-én Bocskaikert Községi Önkormányzat Polgármesteri 

Hivatalának hivatalos helyiségében tartott rendkívüli testületi ülésről. 

Jelen vannak:         Szőllős Sándor   polgármester 

Dr. Tarcali Gábor  alpolgármester 

 Dr. Lőrinczy Tamás 

Nagy Mihályné 

Záhonyi László képviselők 

 Szaniszló Tamás   jegyző 

Gonda Lajosné jegyzőkönyvvezető 

 

Távol van:  Bak Attila Gábor 

  Gorzsás Attila  képviselők 

 

 

 

Szőllős Sándor polgármester úr köszönti a rendkívüli testületi ülésen megjelenteket. 

Megállapítja, hogy a testület határozatképes. A napirendi pontokat a képviselők 5 igen 

szavazattal a következők szerint elfogadtak:  

Napirendi pontok: 

 

1. Előterjesztés a Bocskaikert Humán Szolgáltató Központ pályázatának 

beadásával kapcsolatban 

Szőllős Sándor polgármester 

2. Különfélék 

 

1. Napirendi pont: 

 

Előterjesztés 

a Bocskaikert Humán Szolgáltató Központ pályázatának beadásával 

kapcsolatban 

 

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy a napirendi pontot tárgyalta a 

pénzügyi bizottság, átadja a szót Záhonyi Lászlónak, a pénzügyi bizottság elnökének. 
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Záhonyi László pénzügyi bizottsági elnök úr elmondja, hogy a napirendi pontot 

tárgyalta a bizottság, és egyhangúlag elfogadásra javasolja a Képviselő-testültnek. 

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy az elmúlt évben két alkalommal 

tárgyalta a testület a Humán Szolgáltató központ pályázatát, amely a Vincellér utcán 

található idősek klubja épületének bővítéséről szól. Ezzel a pályázattal, a még hiányzó 

intézményi egység épületének rendbetételét lehet megoldani. Továbbá megfelelő 

helyet tudnak biztosítani a Bocskaikertben élő 400-500 idős embernek. A törvényi 

kötelezettségnek is eleget tudnak tenni - és ami nagyon fontos, hogy 95 %-ban 

támogatják a pályázatot - és nem az önkormányzatnak kell majd a későbbiekben saját 

forrásból a fejlesztést megvalósítani. A kibővített épületben nagyobb rendezvényeknek 

is helyet tudnak majd biztosítani. 

Ráczné Hamerszki Judit intézményvezető asszony elmondja, hogy december 31-ig 

meg kell felelni a jogszabályoknak, most a jelenlegi épület nem felel meg az 

előírásoknak, mert nincs pihenő, nincs személyenkénti wc, és nincs elvégezve az 

épület akadály-mentesítése. A szociális és gyámhivatal ellenőrzést fog végezni 2012. 

december 31-ig és ezeket a hiányosságokat addig mindenképpen meg kell oldani. Az 

épület bővítése lehetőséget ad arra, hogy minden ügyfélszolgáltatás egy helyen lenne, 

komplex feladatellátás valósulna meg. Az is előnyt jelentene, hogy felszabadulna az 

óvoda alaksora, mert vélhető, hogy az ötödik csoportszobára hamarosan szükség lesz, 

ezzel a családi napközi kérdése is meg fog oldódni, mert felszabadul a családsegítő és 

gyermekjóléti szolgálat helye. A nappali feladatellátás keretében jelenleg az idősek 

klubjában 20 főre van engedélyünk, jelenleg nem használjuk ki azt a feladatmutatót, 

amire kötelező létszámot írtak elő, mert lehetne 30 fő is. Jelenleg az intézmény 

feladatai két külön helyszínen kerülnek ellátásra, ha kibővülne a klub épülete, akkor 

minden egy helyre kerülhetne, és jobban át tudná látni a kollegák munkáját a vezető is. 

Szaniszló Tamás jegyző úr elmondja, hogy nem csak épületfejlesztést tartalmaz a 

pályázat, hanem visszatérülnek azok a pénzek, amit 2009-ben már kifizettek pl. a 

tervező díját, ami több százezer forint, a megvalósulási tanulmány 1 millió forint és 

4,6 millió forintos eszközbeszerzés. Tehát, amikor megvalósul az épületbővítés nem 

egy üres épület lesz, hanem egy jelentősnek mondható informatikai eszközökkel és 

bútorokkal ellátott intézmény, illetve parkolók is ki lesznek alakítva.  

Dr. Lőrinczy Tamás képviselő úr elmondja, hogy az előző évben már javasolta, hogy 

próbáljanak minden olyan technológiát megkeresni, amivel olcsóbban fent tudják 

tartani az épületet. Javasolja, hogy gondolkodjanak előre, manapság már nagyon sok 

lehetőség van a takarékos berendezéseket kiépítésére, hogy a megnövelt alapterületű 

épületnek minél olcsóbb legyen a fenntartása. 
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Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy amennyiben a pályázatban ezek az 

említett takarékos berendezések beépíthetőek lesznek akkor beépítik, ha nem, akkor 

további pályázati lehetőségeket fognak keresni ezekre a megoldásokra.  

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bocskaikert Községi Önkormányzat Képviselő-testület 

1/2012. (I.05.) KT. sz. határozata 

 

Projekt címe: Humánszolgáltató Központ fejlesztése a szolgáltatások színvonalának 

növelésével és egy helyre telepítésével 

Megvalósulási helyszín: Bocskaikert, Vincellér u.20. hrsz: 14521/2 

Pályázati konstrukció száma: ÉAOP-4.1.3/A-11 

Projekt összes költsége: 54 827 950  Ft 

Önrész: 2 741 398 Ft 

ROP forrásból igényelt támogatás: 52 086 552 Ft 

 

Az önkormányzat kötelezettséget vállal arra, hogy a ROP forrásból nyújtott támogatás 

elnyerése esetén az önkormányzati önrész összegét a költségvetésében elkülöníti. 

 

Felelős: Szőllős Sándor polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Dr. Lőrinczy Tamás képviselő úr kéri, hogy kellően kommunikálják le, hogy az 

önkormányzat el tudja látni az idősek nappali ellátását, mert más szolgáltatók 

„elviszik” az ellátottakat. 

Különfélék: 

 

Szaniszló Tamás jegyző úr elmondja, hogy az előző napirendi ponthoz kapcsolódóan 

szükségszerű a Bocskaikerti Humán Szolgáltató Központ Szakmai Program 

módosítása. 
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Ráczné Hamerszki Judit intézményvezető asszony elmondja, hogy ÉAOP-4.1.3/A-11 

számú pályázat miatt a szakmai programba bekerültek a szükségszerű módosítások. 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bocskaikert Községi Önkormányzat Képviselő-testület 

2/2012. (I.05.) KT. sz. határozata 

 

A Képviselő-testület  

 

A Bocskaikerti Humán Szolgáltató Központ Szakmai Programját a módosításokkal 

egységes szerkezetben jóváhagyja. 

 

Felelős: Szőllős Sándor polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

Szőllős Sándor polgármester úr tájékoztatja a képviselőket, hogy  

 volt Nyíradonyban Országgyűlési Képviselő úrtól tájékoztatást kapott a 

törvényi változásokról.  

 Bocskaikert 2014-től a debreceni 3. választókerületbe került. 

 Járásközpont tekintetében erősen lobbiznak, hogy Hajdúhadház központtal, 

Téglás, Bocskaikert és Hajdúhadház legyen egy járás, a lakosságnak is ez lenne 

a megfelelő, mert nem mindegy, hogy a lakosságnak Hajdúhadházra, Téglásra, 

vagy Debrecenbe kell ügyet intézniük.  

 A második perlett kazán pályázatát is megnyerte az önkormányzat az általános 

iskola számára, ez sem került az önkormányzatnak költségbe, mert szállítói 

finanszírozású. 

 Kerékpárút pályázat a megfelelő ütemben halad.  

 A forgalomcsillapító sziget kiépítése az útpénztár terhére fog megvalósulni, az 

illetékeseknél szorgalmazzák, hogy minél hamarabb valósuljon meg, mert az 

így érintett útszakasz megvilágítása, illetve a szalagkorlát felszedése és a 

helységjelző tábla kintebb helyezése megtörténhet. 

 A Debreceni út forgalomba helyezésével kapcsolatban a Tigáz, eddig nem 

jelzett új feltételt támasztott egy, ameddig ez nem kerül rendezésre, addig nem 



 5 

írja alá a nyilatkozatát. Ha nem marad más, akkor sajnos az önkormányzatnak 

kell kifizetni a kért összeget. 

 Az önkormányzat 2012. évi költségvetésének elkészítése folyamatban van. 

 A hajdúhadházi központ orvosi ügyelet kérdésében még tárgyalni kell, a 

megbeszélésre Dr. Lőrinczy Tamás képviselő úrral fognak elmenni. 

 A Debrecent elkerülő úttal kapcsolatban elmondja, hogy az őszre elkészülhet, a 

Teleki utcánál a felhajtási lehetőség kiépítésre került. 

 A rágalmazás ügyében az ügyészség rendelt el nyomozást, folynak a tanú-, 

illetve a gyanúsított kihallgatások. 

 

Több hozzászólás nem volt, ezért Polgármester úr 15
35 

órakor bezárta az ülést. 

Kmf. 

 

Szőllős Sándor         Szaniszló Tamás 

 polgármester        jegyző 

 

 


